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Hierbij het goede bestand

Van:IEE. <BEEFE minvws.nl>

Verzonden: donderdag 7 november 2019 08:50

Aan:IEE) <IEEE invws.nl>

CC:IEE) < IESE mins. n>;IEE

<I rminvws.n|>; IEEE) ERE minvws.nl>;INE)
<BEEEET minvws.nl>;IEEE)<IEEETI minvws.nl>

Onderwerp: RE: capaciteit verpleeghuizen

Z betrekken prima! Alleen het bijgestuurde overzicht is denk ik niet het juiste ;-)

Van:IEF<BESEinvvs.nl>
Verzonden: donderdag 7 november 2019 08:04

Aan: IEE. < minvws.nl>

cC:IE)<EEEZnyws.n >;IER)
<HEEE minvws.n >; IEEE) <BE minvws.nl>;IESE)

invws.nil>; IEEE) < invis.nl>

Onderwerp: RE: capaciteit verpleeghuizen

peste [EXE
We hebben het overzicht met acties bekeken en vinden dit een mooi en op het eerste gezicht
volledig overzicht.

Alleen missen we op een aantal onderdelen de betrokkenheid van Z. En met name als er in

overleg gegaan wordt met ZN willen we graag betrokken worden. In bijgaand overzicht heb ik

dit geel gearceerd. Wij hoeven geen trekker te zijn, maar wel graag betrokken!

Aankomende maandag bespreken we dit in ons ‘wlz teampje’ en krijg je concreet te horen wie

er benaderd kan worden.

or.IEEE

Van: IESE.<BEEFIEDinv ws.nl>
Verzonden: maandag 4 november 2019 15:52

Aan:IEE minvws.nl>; [TNTGNGIBEEE)

SESE invws.nl>; IESE)<BERETN© invys. n>;IEE
<JHEEEE ninvws.n >;IEEE) minvws.nl>;IEE)

<HEEECER minvws.nl>;IEF)<JEEFCIvin ys. >;INERT
(EE) <EETN minvws.n >; INERT)<BR minvvs.nl>; EERE.
EET) < minvws.nl>; IEEE. <BEE minyvws nl>
CC:IEEE)<BEEFTinvvs n>;IEEE)
<BEEF invws.n >;IEEE)<BEET inyvs.n >;IEE

(IEE) <IEED minvws.nl>; 5.1.2¢ ) IEEE minvws.nl>;
IEEE minvws.nl>; [ITNINIEENEE <BEBEE? minvws.nl>; Groep
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DLZ-MT medewerkers < IESE @minvws.n|>; [INEIIIEEECN)
4 minvws.ni>;[NERF < minvws.nl>

Onderwerp: capaciteit verpleeghuizen

Beste collega’s,

In de bijlage treffen jullie een overzicht van de acties uit de twee brieven en de

begrotingsbehandeling inzake de capaciteit (of het gebrek daaraan) van verpleeghuizen.

De toezegging is een brief in december aan de TK te sturen. Hierin zouden we in ieder geval
terugkomen op 1. Het onderzoek van TNO c¢.s. over vastgoed; en 2. De (middel)lange termijn
aanpak van het capaciteitsvraagstuk.

Tegelijk moeten we ernaar streven zo veel mogelijk van de eerder toegezegde acties te

voorzien van een tussenstand (waaruit echt blijkt dat er voortgang is geboekt met een planning
wanneer het af is) of een eindresultaat als dat al te melden is.

Mijn verzoek in deze fase aan jullie:

1. Is het overzicht in de bijlage compleet (acties)?
2. Voelen de mensen die ik heb opgevoerd als trekkers deze verantwoordelijkheid ook? Zo

niet, wie zou dan trekker moeten zijn?
3. Zijn de te betrekken partijen/mensen (intern/extern) compleet?
4. Kunnen de trekkers mij een korte update mailen hoe ze het vraagstuk aanpakken; wat

al in gang is gezet; wanneer het af is?

De voorlopige planning voor de brief is als volgt:

PM november: bespreking van de conceptresultaten uit het TNO onderzoek bij EEF en de

(middel) lange termijn aanpak
2 december: bespreking in MTDGLZ (Breed) van het eerste concept van de brief

6 december: eerste versie naar Minister (en buitenwereld parallel mee laten lezen)
13 december: eindversie in de tas van de Minister ter verzending naar de TK

Ik hoor graag van jullie en hoop samen een mooi resultaat neer te kunnen zetten!

Groet


